
ATLETICKÁ HALA OSTRAVA
Do provozu byla uvedena v  roce 2016 a  je nejmo-
dernější atletickou halou v  České republice. Je vy-
užívána převážně atletickými kluby, ale nabízí 

možnosti využití i  pro mnoho jiných sportovních 
aktivit. Vyhovuje normám Mezinárodní atletické fe-
derace IAAF, umožňuje celoroční přípravu, splňuje 

podmínky pro konání atletických závodů a meziná-
rodních mítinků v zimní halové sezóně.

Hlediště má kapacitu 1 012 sedících diváků 
a  8 míst je vyhrazeno pro osoby se sníženou 
mobilitou. Sportovní zázemí haly tvoří bě-
žecký ovál s  6 drahami o  délce 200 metrů,  
8 přímých drah pro sprinty o délce 60 metrů, 

sektory pro skoky do výšky, dálky, skoky o tyči 
a pro vrh koulí.

Hala již byla dějištěm několika mistrovství České 
republiky mužů a žen i mládežnických šampionátů, 
každoročně se zde konají mezinárodní závody Czech 
Indoor Gala. Je rovněž dějištěm řady jiných zajíma-
vých akcí v mnoha dalších sportech. Zmiňme alespoň 
Český pohár v  judu, mezinárodní Grand Prix v  ka-
rate, Moravia Open v  taekwondu, mistrovství Ev-
ropy v jiu-jitsu, celorepublikové závody v požárním 
sportu Ostravsko-beskydské šedesátky, galavečer 
bojových sportů Octagon Fight Club 5, Cheerleaders 
Cup Ostrava aj. Po ukončení atletické halové sezóny 
je hala využívána také pro badminton, florbal a širo-
kou veřejností.

Atletická hala v  Ostravě vznikla doslova jako 
zázrakem pomocí píle a houževnatosti mnoha 
lidí, kteří se na její myšlence a  následně na 
její realizaci podíleli. Nejprve existovala idea 
a  také potřeba ze strany atletických klubů  – 
zejména z  SSK Vítkovice  – zhotovit prostor, 
kde by mohli atleti důstojně a v klidu trénovat. 
Tato potřeba byla umocněna tím, že se stáva-
jící atletický tunel rozpadal.

Myšlenku zbrzdilo financování a  také výkup při-
lehlého pozemku s  domem od soukromého vlast-
níka. Financování bylo nakonec nalezeno v  podobě 
dotace, z evropských dotačních fondů bylo poskyt-
nuto více než 50 % vysoutěžené ceny. Velkou roli zde 
hrály společnosti jako VÍTKOVICE ARÉNA, projekční 
firma CHVÁLEK ATELIÉR a  další. Při stavbě byly 
položeny krovy i  trámy tak, že výsledek připomíná 
Noemovu archu. Při realizaci bylo mnoho perných 
kontrolních dní, kdy se řešila konstrukce haly i  její 
podloží. Vše však mělo šťastný konec a 4. ledna 2016 
byla hala uvedena do provozu. Atletika dostala do 
vínku ojedinělý objekt, na který mohou být hrdí ne-
jen v Ostravě.
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